
 

 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Patrik Karlsson. 

 

. 

I budgeten för 2021 har regeringen gjort den största nationella satsningen 
någonsin på äldreomsorgen. Ett permanent årligt resurstillskott om 4 miljarder 
kronor fördelas till kommunerna för att skapa ökade förutsättningar att stärka 
äldreomsorgen. För Bollebygds del blev det 3,8 miljoner för året 2021. 

Min fråga är: 

Hur har socialnämnden använt dessa pengar? 

Olsfors 210314 

Lars-Erik Olsson 

 

  

 

 


